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Referat fra: Dialog og budsjettmøte interkommunale ordninger Midtre 
Namdal 
 
 

Gruppe Sted Referent Dato 

 Kommunestyresalen Ingvill Dahl 01.10.2020 
 
Deltagere: Jostein Grimstad, Trond Stenvik, Rune Strøm, Erik Fossland Lænd, Hallvard Wågheim  
Frafall: 
 
Tid: 09:00 – 15:00 
 
Saker og konklusjoner 
Type sak: B=Beslutning, O=Orientering, D=Drøfting 
Type Sak Ansvarlig Innen Lukket 
O 1. Dialogmøte kirkelig fellesråd 

Kirkeverge Magne Bergslid møtte. 
 
Status 
 Kort presentasjon av Midtre Namdal kirkelige fellesråd. 
 Prosjekter som er planlagt i 2020 blir ferdigstilt i løpet av 

oktober.  
 Gjennomgang av annet utført arbeid i 2020.  
 Idè om utprøving med større grad av lokal 

tilstedeværelse på gravplassene i 2021 med sommervikar 
for praktisk arbeid på gravplass i sommerferien, og 
senior som deltar i arbeidet og følger opp. Dekkes av 
eksisterende midler. 
Ønsker tilbakemelding på idèen. 

 Periodisk vedlikehold f.eks brannvarslig og 
brannvernkontroll, kontroll av tak, takrenner, 
kirkeklokker og varmepumper. 

 
Investeringer 2021:  
 Ingen kjente behov i Overhalla og Flatanger. 
 Drenering av Statland kirkegård. 
 Belysning Otterøy kirke og ferdigstilling av nytt gravfelt. 

Ferdigstilling av gjerde på Namsos kirkegård.  
 Asfaltering vei og parkeringsplass Namsos kirkegård. 

Automatisk ringesystem i Klinga. 
 50% ungdomsdiakon i Namsos kommune. 
Har forutsigbarhet i dagens økonomiske situasjon er ikke 
påvirket av coronasituasjonen. 
 
Samarbeider godt med kommunale funksjonert om 
anskaffelser.  

 
Investeringstiltakene er kommunespesifikke og diskuteres i 
budsjettprosessen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rådmenn 
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 Rådmenn 
 
 

O 2. Generelt om budsjett- forutsetninger og rammer 
Liv E. Djokoto (Rådmann Høylandet) og Elisabeth Fossum 
(Sektorleder helse i Osen for rådmann Roar Leirset) møtte. 
 
Premisser for kommende økonomiplan v/Erik.   
 Anslag fra KS - deflator 2,7 %. 
 Ingen nye driftstiltak eller utvidelser, men betydelige 

endringer for å opprettholde dagens drift på 
enkeltordningene.  

 Investeringer IKT-infrastruktur. 
 Tilpasninger til demografiendringer. 
 Vurdere nivå på samarbeidsordningene. 
 Mulighetsstudie for å tilpasse et bærekraftig driftsnivå 

gjennomføres i Namsos nå, og anbefaling legges fram 
for Kommunestyret i juni 2021. 

 Ingen betydelige innsparinger på samarbeids-ordningene 
i 2021.  

 

   

O 3. Kommuneoverlege og legevakt 
Elisabeth Fossum (sektorleder helse Osen for Rådmann Roar 
Leiset), Liv E. Djokoto (rådmann Høylandet), Gørhill S. 
Andreassen (komm.sjef helse og omsorg), Morten Sommer 
(konst. Komm.sjef strategi og samfunnsutvikling) Tore 
Flosand (virksomhetsleder helse og forvaltning) og Catrine 
Ørjasæter Forås (avd.leder legetjenesten) møtte. 
 
Status legevakt/LINA: 
 Tilsyn pålegg 2019 langt på vei i mål med. 
 Tilsyn 2020 langt på vei i mål med.  
 Økte kostnader som coronakonsekvens. 

 
Budsjettforslag gjelder MN legevakt. 

 
Forslag til LINA budsjett ikke klart i og med at 
avtalesituasjon ikke er avklart. Ytre Namdal utgår av LINA-
samarbeidet, og foreløpig uavklart med Indre Namdal. Dette 
påvirker fordeling av kostnadene. Konsekvenser dersom 
Midtre blir alene er økt vaktbelastning på natt. 
 
Kostnadsdriverne er hjelpepersonell kveld/natt ca 3 årsverk, 
husleie, renhold (smittevern) medisinsk forbruksmateriell. 
 
Alle kostnader føres på MN legevakt og fordeles LINA etter 
nøkkel.  
 
Prosess med framtidig lokalisering og forslag til løsning på 
legevaktslokalitet skal foreligge i mai 21. 
 
LINA-avtalen er forlenget ut året og må avklares så fort som 
mulig.  
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Alle deltar videre med avtale på legevaktsentralen og den 
burde vært utskilt. Budsjettforslag for legevaktsentralen er 
klar og sendes ut. 
 
Prosess for alternativ legevaktsentral startet men ikke 
avklart da andre kommuner er i prosess. (Levanger, Verdal 
m.fl). Prosessen fortsetter og Steinkjer kontaktes i den 
sammenheng. 
 
Øvrige kostnader for LINA er klare men ikke kostnads-
fordelingen. Svarfrist på avtalen er utgangen om oktober. 
Tall for ulike scenario utarbeides og sendes samarbeids-
kommunene så fort som mulig.  
 
Status kommuneoverlege 
Ingen endring i videreføring. Inkluderer miljørettet 
helsevern.  
 
Innspill fra samarbeidskommunene 
Overhalla: Vurdert om hele funksjonen skal videreføres 
helt/delvis eller alternative løsninger?  
 
Høylandet: Har kjøpt tjenester fra miljørettet helsevern til 
rådgiving og tilsyn. 
 

Namsos 
v/rådmann 
 
 
Hallvard 
 
 
 
 
Tore F. 
 
 
 
 
Hallvard 

O 4. Skatteoppkrevere og lønn/regnskap 
Liv E. Djokoto (Høylandet) og Jan Arne Alstad 
(virksomhetsleder lønn og regnskap) møtte. 
 
Skatt utgår fra 01.11.2020. 
 
Status Lønn og regnskap:   
 Normaltilstand etter sammenslåinga. 
 Regnskap gir tilbakemeldinger til revisjon om 

dokumentasjon og avstemming av balanse.  
 Ikke sykefravær pr dato. 
 Behov for endring av innfordringer.  
 Endring av måte og jobbe på (rutiner). 
 
Framover: 
 Økonomisystemer til skya og prosess for dette avgjøres i 

løpet 2021.  
 Har autoriserte revisorer slik at vi kan ta regnskap for 

AS. 
 Prosess for e-handel stoppet for et par år siden.  
 Revidering av leveranseavtale oppstart etter 

regnskapsavslutning for 2020 og fram til juli 2021. 
Tenke 1.versjon av hva vi ønsker å oppnå. Dialog på 
måleparameter.  

 Fast dialogmøte hvor måleparametre er tema. 
 Forutsigbarhet kan bli bedre. 
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Innspill fra samarbeidskommunene 
Overhalla: Vurdere om vi beholder dagens løsning (Visma), 
organisering av hvordan det kan gjennomføres og 
framdriftsplan for arbeidet. 
 

O 5. NAV 
Liv E. Djokoto (rådmann Høylandet) og Roger Sæthre 
(komm.sjef opplæring og oppvekst) møtte. Marthe Mosand 
Viken (leder NAV) deltok via teams.  

 
Status 
 Nav har merket coronapandemien mest på den statlige 

biten hittil. Behov for øk rådgiving framover (kommunal) 
er uklar. 

 Endret fordelingsnøkkel mellom stat/kommune som følge 
av utvikling av ansatte (leder og avd.ledere) over tid som 
ikke er regulert årlig.  

 Partnerskapsmøte i uke 42 må få endret dato. 
 Ingen endring i tiltaksbudsjettene for Overhalla og 

Flatanger. Retningslinjer på prinsippielle spørsmål for 
tiltaksbudsjett avklares. Barnetrygd i eller utenfor 
beregningsgrunnlag for stønad må avgjøres i hver enkelt 
kommune. Påvirker ikke budsjettforslaget som er 
utsendt.  

 Gjeldsrådgiving har 2 hele ressurser tilgjengelig. Usikker 
på pågangen framover og kapasitet. Vurdere deltakelse i 
kompetansesenter på Steinkjer?  

 
Innspill fra samarbeidskommunene 
Overhalla: Er tilgjengeligheten god nok? 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Marthe 
 
 
Rådmenn i 
alle komm. 
 
 
 

  

O 6. IKT 
Ivar Stenvik (virksomhetsleder IKT) møtte. 
 
Budsjettforslag 
 Økte lisenskostnader. Ny og dyrere avtale med ekstra 

sikkerhetspakker.  
 Avvik mellom utmeldte og tilsatte. (Boss) 
 Utmelding av lønn henger ikke sammen med stopp i 

lisenser. 
 Hvordan få ordnet «alt i ett» ved innmelding med 

telefon, fagsystemer mm? 
 
Nytt forslag til investering. 
Skybackup til kr 1 mill. 
 
Innspill fra samarbeidskommunene 
Overhalla: Finne manuell løsning på midlertidig rutine for 
inn/utmelding. 
 
Flatanger: Ønsker oversikt over aktive lisenser for rydding. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ivar 
 
 
 
 
 
 
Ivar 
 
 
Ivar 
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Overhalla: Hvor plasseres servere ved flytting fra 
samfunnshuset? Riktig organisert for framtida? 
 
Svar: Ikke avklart men samtrafikkpunkt på brannstasjon, 
eller kjøpe plass i NTE`s serverrom i et antall år inntil nytt 
rådhus er på plass er alternativer. 
 

O 7. Barnevern 
Kirsti Myrvang (virksomhetsleder barnevern) og Roger 
Sæthre (komm.sjef opplæring og oppvekst) møtte. 
 
Status  
 Faglige utfordringer grunnet coronasituasjonen.  
 Hjemmekontorløsning har gitt (ut året i eget prosjekt) 

gode sykefraværsresultat. (mer effektivt).  
 Forventer økning i meldinger fra nå og framover. 
 Stabil bemanning for tiden. 
 
Framover 
 Barnevernreformen. (oppvekstreform)  
 Barnevernsvaktording - kommuner skal være tilknyttet 

en slik. Sak i Namsos kommune kommer.  
 Felles innkjøpsordning kjøp/salg av barnevern. 

Uttalelsesfrist nærmer seg.  
 
Innspill fra samarbeidskommunene 
Flatanger: Ønsker prognose på kostnader på tiltaksbudsjett 
ved flytting til institusjon/privat løsning umiddelbart når 
situasjonen oppstår. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kirsti 
 

  

O 8. PPT 
Trine Frydenlund (virksomhetsleder PPT) og Roger Sæthre 
komm.sjef opplæring og oppvekst) møtte. 
 
Status 
 Stor belastning for tida. Økende myndighetskrav og 

interne krav og veiledningskrav uten endring i 
bemanning. 

 Interne effektiviseringer for å frigjøre ressurser, men har 
fått flere oppgaver pga omorganiseringer hos BUP og 
Statsped. 

 Systemtenking i fokus. 
 Ingen vesentlig endring i budsjettforslag. 
 Søknad om skjønnsmidler er innsendt samlet for alle 

kommuner i vertskommuneavtalen. 
 
Virksomheter i Postgården flyttes til Forsikringsgården i løpet 
av 2021. 
 
Kommuneadvokat ansatt i Namsos med hovedfokus på 
barnevern. 
 
Innspill fra samarbeidskommunene: 
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Flatanger: Er logoped med i vertskommuneavtalen? 
 
Svar: Logopedtjeneste kan kjøpes i tillegg til 
vertskommuneavtalen. 

 
 9. Eventuelt 

Sentralbord 
Overhalla: Gjennomgår av alle samarbeidsavtaler og 
vurdering om fortsette eller andre løsninger. Sentralbord er 
en av dem.  
 
Brannavtale 
Flatanger: Ny avtale fra 01.01.20 innarbeides i 
budsjettforslag. VAR-avtale inkluderes? 
 

 
 
 
 
 
 
 
Hallvard 
 

  

 


